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Landbouw  
Uitvoering PDPO-project "Hergebruik van hoeves, een uitdaging"  
Is er nog budget voorzien voor de uitvoering van dit project? Wat wordt er verder gedaan met de 
uitgevoerde studie?  

 
ANTWOORD  
 
Het PDPO-project loopt af februari 2020. De resultaten van het project zullen begin 2020 nog 
via verschillende communicatieacties verspreid worden naar verschillende doelgroepen. 
 
Maar we zetten verder in op het thema via de aanstelling van een halftijds beleidsmedewerker 
Hergebruik hoeves en wat werkingsmiddelen. Dit gebeurt in afstemming met Vlaanderen 
want de provincie is afhankelijk van wat Vlaanderen met dit thema verder wil en het 
wetgevend kader dat hierrond wordt beslist.  
 
In overleg met de stakeholders werken we dit verder uit met vertegenwoordigers van de 
diensten Landbouw en Platteland van alle Vlaamse Provincies en op het Vlaamse niveau met 
het departement Landbouw en Visserij, departement Omgeving en ILVO. 
 
Visie op de ontwikkeling van de open ruimte en van de functie van een hoeve in de omgeving 
is nodig. We zullen dus blijvend aandacht hebben voor het thema, een ondersteunend aanbod 
voor lokale besturen uitwerken (rond visievorming, sensibilisering). Dit in nauw overleg met 
alle andere betrokken partijen.  
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